

REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE D 12 JANUAR 2026

Tilstede; Villy, Litzie og Jannie

Referent ; Jannie

1. ÅBEN BESTYRELSE FOR BEBOERE DER HAR NOGET AT DRØFTE-FRA KL 13:30-13:45

Ingen fremmødte og ingen fremsendte forslag.

2. DER HAR VÆRET FORESPØRSLER PÅ UDGIFTER TIL RIBBE (samt evt. HYLDEKNÆGTE TIL OPHÆNGNING AF STOLE)

Bestyrelsen har besluttet at anskaffe sig en ribbe, da der har været relativt mange forespørgsler på en ribbe.

3. KURSER FRA LEJERBO

Ingen fra bestyrelsen ønsker at tilmeldes januarkursus, med intro til bestyrelsesarbejdet. Vi er flere der fik kurset sidste år.

4. FORSKØNNELSE AF NORDSIDEN. - FORSLAG OM KLATREPLANTER, SKAL LONE OG JANNIE GÅ VIDERE MED DET OG UNDERSØGE MULIGHEDER OG PRISER ?

Det blev besluttet, at Jannie arbejder videre sammen med Lone om, at få udarbejdet et forslag om klatreplanter til nordsiden af vores bygning.

Hvilke planter kan det blive, som ikke ødelægger betonsøjlerne.

Hvordan kan der plantes , i hvilken type plantekasser ifht at planterne har tilstrækkeligt jord, at vokse i.

Hvordan skal de passes, skal det indregnes i driften, eller kan vi selv vande ?

Vil de afsted komme anden form for vedligehold, som skal planlægges ifht driften.

Når vi har prisoverslag og plan, kan der blive stemt om det på afdelingsmøde.

5. Blot til orientering - Jannie har indledt samarbejde med Andreas fra overlægeboligen. Vi ønsker at finde de gamle tegninger frem og se opridelige planer fra Brandts hånd. Vi vil efterfølgende evt ansøge om fondsmidler om at få hele udeområdet ført tilbage til de oprindelige planer eller bedst muligt sammenkobles med nye bygninger og nyrenoverede områder. Hvordan kan det kombineres med "vild med vilje" tankerne. Det er en meget langsigtet plan :) så ikke noget man lige får løftet med det samme.

Dette har intet med bestyrelsesarbejdet at gøre, da det ligger uden for vores matrikel, men af ren og skær interesse.

6. VILLY ORIENTERER OM PARKERINGEN. Villy har talt med Carl, og indtil videre må vi gerne

bruge central køkkenets P-pladser.

-Villy har aftalt møde med driftlederen fra Vordingborg kommune. Vi får en orientering på februarmødet.

7. ORGANISATIONSBESTYRELSEN SKAL PÅ KONFERENCE D 27 OG 28 FEB 2026.

Der er to pladser og det er endnu ikke afklaret om, hvem der deltager.

8. Der er stadig intet nyt om regnskabet. Villy er blevet kontaktet af 2 økonomiansvarlige fra Lejerbo, men har endnu ikke svar på de spørgsmål, som han fremførte på afdelingsmødet.

NÆSTE MØDE D. 18 FEBRUAR KL 13:30

HUSK AT HVIS I GERNE VIL HAVE REFERATERNE FREMOVER PÅ MAIL, SÅ SKAL I LIGE SENDE JERES MAILADRESSE TIL JANNIESCHYMANN@GMAIL.COM ELLER LÆGGE EN SEDDEL I JANNIES POSTKASSE